
Zasadnutie Rodičovskej rady združenia 

Dňa: 26.04.2017 o 17,00 hod. 

Miesto: zborovňa ZŠ Hubeného 25, 1.poschodie 

Za účasti riaditeľky ZŠ p. T. Kizivatovej, zástupkyne školy pre 1.st. p. M. Dolňákovej a vedúcej šk. jedálne p. 
Kordevovej  

Prítomní: viď priložená prezenčná listina (20 členov a 4 hostia) 

Program:  1. Informácie vedenia školy za posledné obdobie a plánované akcie   

2. Informácie o stave účtov  

3. Informácia stravovacej komisie 

4. Rôzne  

 

Program zasadania RRZ bol jednomyseľne prítomnými schválený. Overovateľom zápisnice bola 
jednomyseľne schválená p. Danka Kubíková.  

RRZ z poverenia predsedu p. Waltera Hirschnera viedla tajomníčka p. Jana Štibrányová  

1. Informácie vedenia školy p. riaditeľky Kizivatovej za posledné obdobie a plánované akcie:   

 Poďakovanie rodičom za akciu „Na škole učia rodičia“; 

 Poďakovanie za kvetinové dary ku dňu učiteľov; 

 Poďakovanie L. Hanusovej za výbornú prácu ako hospodárky RRZ; 

 Poďakovanie p. Dobruckej z 3.D za jej prínos pre školskú záhradu; 

 Poďakovanie rodičom za darované 2% z daní; 

 Na škole pokračuje prerábka elektroinštalácie; 

 6.4.2017 sa vybrané deti zúčastnili návštevy základnej školy v Brne; 

 Za účelom lepšej koordinácie sa zmenil systém vydávania fornetov, vydávajú sa dva dni 

v pondelok a vo štvrtok;  

 Učitelia zaviedli so žiakmi tradíciu jarných zvykov; 

 Prebehlo upratovanie okolia školy; 

 22.3.2017 Deň otvorených dverí – bol oň veľký záujem, následne sa zapísalo na budúci šk. rok  

137 detí, škola uvažuje o otvorení 3-4 prvých tried; 

 Pedagógovia riešili hlavne s deťmi II. stupňa používanie nebezpečných elektronických hier, deti 

boli poučené, zároveň riešili aj kyberšikanu. Škola zvažuje aj besedu s políciou; 

 Vedenie školy apeluje znovu na rodičov, aby za účelom bezpečnosti detí nevstupovali do tried 

a chodieb školy; 

 Vedenie upozorňuje rodičov, že do školského spoja vodič nemôže zobrať iného ako dieťa 

školy, ak budeme porušovať pravidlá, môžeme o školský spoj prísť; 

 Vedenia dáva do pozornosti, že ak škola resp. triedny učiteľ naplánuje s triedou exkurziu, je to 

súčasť výchovnovzdelávacieho procesu. Ak sa dieťa nezúčastní naplánovanej exkurzie, musí prísť do 

školy a bude zaradené do inej triedy; 



 Škola eviduje veľa vymeškaných hodín, hlavne na II. stupni; 

 Škola apeluje na rodičov žiakov na II. stupni, aby dohovorili deťom, aby nekreslili nevhodné 

obrázky a nápisy do školských kníh, ktoré sú majetkom školy; 

 4.5.2017 sa z dôvodu školenia učiteľov učí len do 11,45 hod., obed nebude, ŠKD nebude; 

 5.5.2017 Riaditeľské voľno; 

 09.05.2017 – testy COMPARO pre 4. 6. a 9 ročníky; 

 10.5.2017 Moja ročníková práca; 

 Od 24.4.2017 – 10.5.2017 prebieha na škole ZBER PAPIERA; 

 22.5.2017 7. ročník absolvuje Finančnú gramotnosť; 

 23.-24.5.2017 Dopravná výchova pre žiakov školy; 

 26.5.2017 Riaditeľské voľno; 

 1.6.2017 MDD – dobrovoľníci sa môžu ohlásiť zástupkyni p. Dolňákovej; 

 2.6.2017 Účelové cvičenie pre II. stupeň; 

 8.6.2017 Didaktické hry pre I. stupeň; 

 21.6.2017 Pedagogická rada. 

2. Informácie o stave účtov – p. Lucia Hanusová: 

 P. Hanusová informovala o stave účtov: účet ZRŠ = 16.516,15 EUR; účet FO = 6.932,27  EUR; 

pokladňa = 1.981,46 EUR; 

V tomto šk. roku zatiaľ neodovzdali príspevky žiaci 2.D triedy – p. Hanusová osloví k vyjadreniu 

zástupcu triedy. 

3. Informácia stravovacej komisie: 

 P. Vyhnánková informovala prítomných o svojej návšteve šk. jedálne: 

„dňa 9.2.2017 som navštívila školskú jedáleň ZŚ Komenského na podnet rodičov 3.C, ale aj ako 

súčasť mojej povinnosti ako zástupcu stravovacej komisie RRZ. Pani vedúca jedálne ani kuchárky 

neboli vopred informované o mojej návšteve. Na obed sa podávala: polievka rascová s vajcom a 

opekaným pečivom, kotlíkový guláš, chlieb, stolová voda. Polievka aj druhé jedlo bolo podľa 

môjho názoru primerane ochutené, guláš bol veľmi chutný, mäso bolo pokrájané na drobné 

kúsky a bolo dobre upravené, mäkké. K danému obedu som nemala žiadne výhrady. V školskej 

jedálni som strávila asi hodinu, aby som mohla sledovať mladších aj starších žiakov, ako sa 

stravujú a správajú a koľko jedla vynášajú. V čase môjho odchodu cca trištvrte na dve boli 

vyhodené asi 3-4 kýbliky jedla. Mladší žiaci, ktorí sa stravujú s pani učiteľkami dostali nabratý 

celý obed, vynášali aj polievku aj druhé, starší si často polievku ani nenabrali. Niektorí starší žiaci 

si obed nabrali, ale pokiaľ som dobre sledovala, tak si ho premiešavali vidličkou, pokecali so 

spolužiakmi a potom všetci spolu odišli, niektorí teda ani neochutnali. K správaniu detí - bola 

som celkom prijemne prekvapená všeobecným fungovaním detí v jedálni, ale našli sa aj 

skupinky detí (chlapcov aj dievčat), ktorí sa napr. ohadzovali mäsom z guláša. Asi by sme boli 

všetci prekvapení, keby sme zistili, že medzi nimi bolo aj naše dieťa, ale možne to vždy je :).“ 

 Osobná poznámka: prekvapilo ma, že môj syn, ktorý ma rád mäso, vynášal asi polovicu 

gulášu (ale len mäso a omáčku, zemiaky vyjedol), keď som sa ho pýtala prečo to 

vyhadzuje, či mu to nechutí, povedal, že je to dobré, ale on neje bravčové mäso (v živote 



som to doma nepočula a bravčové mäso si dal aj na najbližší nedeľný obed) - tak to je len 

také pozorovanie, že niekedy by sme možno mali byť ostražití k tomu, čo nám hovoria 

vlastné deti :)“ 

 S pani vedúcou šk. jedálne som hovorila aj o iných jedlách, čo podľa nej deťom chutí, kedy sa 

vyhadzuje menej. Všeobecne platí, že deti najviac jedia sladké jedlá a cestoviny (napr. deň pred 

mojou návštevou bol paprikáš s cestovinou a vyhodili sa za cely čas len 2 kýbliky). Deťom celkom 

chutí ryža, ale nechutia im zemiaky. Hovorili sme o príprave ryže, keďže na tú sa niektorí rodičia 

/ deti zvlášť sťažovali, pani vedúca sama povedala, že je náročné pripraviť ryžu v jednom veľkom 

hrnci pre 600 ľudí tak, aby bola rovnomerne uvarená, takže sa môže stať, že niekto má trochu 

nedovarenú alebo trochu rozvarenú. Stále však platí, že ryža sa vyhadzuje v jedálni oveľa menej 

ako zemiaky. Zároveň si spomínam z návštevy v minulom školskom roku, že mala vedúca jedálne 

problémy aj s dodávateľom ryže, pretože sa zmenila jej kvalita a bolo potrebné hľadať nový 

zdroj. To je vec, ktorá sa dá ovplyvniť, ale nie zo dňa na deň. 

 Hovorili sme aj o pokuse so šalátovým barom v minulosti, ktorému sme niektorí verili, že deti by 

si možno radšej dali surovú zeleninu podľa svojho výberu ako hotový šalát so zálievkou, ale deti 

to využívali minimálne, preto sa už v ňom nepokračuje. Taktiež je otázne, nakoľko je efektívne 

dávať deťom ovocie k obedu, čo je súčasťou projektu zdravého stravovania, pretože veľmi veľa 

ovocia je rozhádzaného vždy v okolí školy. Bolo by dobre motivovať deti, aby to, čo dostanú k 

obedu, priniesli domov, aj keď na to nemajú chuť a nevyhadzovali to. 

 Ja osobne navrhujem rodičom, ktorých deti nie sú spokojné so stravou v jedálni, aby deťom dali 

náhodne alebo podľa jedálneho lístka niekoľkokrát malú dózičku, do ktorej im deti môžu nabaliť 

vzorku z obeda a aby sami zvážili, či je jedlo podľa nich pripravené kvalitne a chutne, prípadne 

stále platí, že sa môžu prísť do jedálne pozrieť. 

 Dňa 26.4.2017 navštívil šk. jedáleň aj člen stravovacej komisie p. Mário Sedláčko.  Jeho 

vyjadrenie k obedu – cestoviny a polievka s bylinkami, bolo, že obed bol chutný a nemá žiadne 

výhrady, ocenil že deti majú na výber z pitného automatu načerpať si vodu. 

4. Rôzne:  

 Vedúca šk. jedálne p. Kordevová najprv poďakovala rodičom RRZ za ich úsilie pri riešení situácie 
v šk. jedálni s pracovnými silami a ich navýšením finančného ohodnotenia. V jedálni už pracuje 
nový pracovníčka a chod je už vcelku znormalizovaný. Vedúca informovala, že škola 
nenakupovala žiadne brazílske mäso, mäso kupujú vždy čerstvé, nie zmrazené od domácich 
dodávateľov, resp. z Čiech alebo z Maďarska. Hygiena u nich robí pravidelné kontroly, od 
dodávateľov mäsa vyžaduje školská jedáleň certifikáty kvality. Robia sa pravidelné kontroly 
spotreby soli – jedáleň má menšiu spotrebu soli ako sú stanovované normy. V pitnom automate 
sa používajú sirupy, ktoré majú certifikát a obsahujú len ovocný cukor. 

 Vedúca šk. jedálne informovala, že školská jedáleň od septembra 2017 zavádza nový systém 
objednávania jedál. Nový systém odprezentoval prítomným rodičom predstaviteľ softvérovej 
firmy p. Láf. Deti, resp. rodičia si budú môcť od septembra vyberať z 2 jedál – mäsité/bezmäsité 
cez stránku www.e-jidelnicek.eu. Na uvedenom portály je aj demoverzia, kde si to môžu 
záujemcovia vyskúšať. Odhlasovanie obedov bude po novom možné len deň vopred do asi 14,00 
hodiny, potom ak náhodou nebude môcť prísť dieťa na obed, môže byť obed ponúknutý do 
burzy obedov šk. jedálne, do uvedenej burzy bude aj vedúca šk. jedálne dávať pravidelne 
niekoľko obedov. Dieťa si bude môcť aj samo navoliť objednanie obedu v jedálni cez prístroj tam 
umiestnený. Ak dieťa alebo rodič nenahlásia vopred – neobjednajú obed, dieťa bude môcť využiť 
na objednanie už len burzu obedov a len z týchto si vybrať. Dieťa bude musieť vždy nosiť so 
sebou obedový čip, lebo obedy budú už presne objednávané a vydávané podľa nahláseného 

http://www.e-jidelnicek./


počtu. Ak si dieťa zabudne čip, alebo ho stratí, môže si za malý poplatok 0,01 EUR vytlačiť 
z prístroja v jedálni potvrdenku o zaplatení obeda a obed na základe toho dostane. Uvedená 
zmena bude plne vo finančnej réžii školy, deti postupne dostanú nové čipy, heslá sa nebudú 
meniť. Mobilná aplikácia zatiaľ neexistuje. 

 Riaditeľka školy p. Kizivatová informovala na podnet rodiča RRZ, že na novom školskom ihrisku 
sa stal menší úraz, keď sa utrhlo jedno madlo z preliezky. Škola ihneď uzavrela ihrisko 
a dodávateľ prišiel obratom na revíziu, madlá sa vymenili za pevnejšie. Revíznu správu obdrží 
škola čo najskôr. Revízie sa robia pravidelne 1x do roka, ihrisko ešte nebolo 1rok v prevádzke. 
Zistilo sa ale, že neoprávnene ho využívajú vo večerných hodinách cudzie deti. 

 

 
ZÁVER: 

Najbližšie zasadanie ZRŠ bude 31.05.2017 o 17,00 hod.  

Najbližšie TAZRŠ budú 03.05.2017 o 17,00 hod. – spoločné, od 16,00-19,00 sú informatívne – 
možnosť prihlasovať sa 

Nasledujúce TAZRŠ budú: 07.06.2017 

Prílohy:  Prezenčná listina 

 Rozpočet na šk. rok 2016-2017 + Prehľad čerpania OZ 

 V Bratislave dňa: 01.05.2017    Zapisovateľ: Jana Štibrányová 

  

       Overovateľ: Danka Kubíková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE    č. 2/2017 
ZO ZASADNUTIA RODIČOVSKEJ RADY  

OBČIANSKÉHO ZDRUŽENIA PRI ZŠ A MŠ HUBENÉHO 25, BRATISLAVA 
konaného dňa 26.04.2017 

 

Rodičovská rada OZ 
 
A. berie na vedomie 

 
A. 1. Informácie p. riaditeľky a vedenia školy o aktuálnych a plánovaných aktivitách na škole 

v školskom roku 2016/2017 a iných zmenách; 
A. 2.  Informácie o stave účtov; 
A. 3.  Informáciu stravovacej komisie; 
A.4.  Informácie vedúcej šk. jedálne; 
 
 

B. súhlasí 
 

B. 1. S informáciou stravovacej komisie; 
B. 2. S informáciou k novému objednávaciemu systému v šk. jedálni; 

 
  
 

C.     ukladá 
C. 1. Pripraviť prednášku pre deti II. stupňa: Dôsledky propagácie fašizmu a nacizmu 

  Zodpovedá: Lenka Litváková 
Termíny:  do najbližšieho zasadania RRZ              

 
C.2 Rozpočet na budúci šk. rok 2017-2018 
      Zodpovedá: zástupcovia jednotlivých tried 
      Termín: do 20.5.2017 
 
C.3 Projekt „Štipendium pre žiakov školy“ 
      Zodpovedá: p. Ľubica Vyhnánková, p. Adam Hochel 
      Termín: do konca šk. roku 2016-2017 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

trieda/predseda tried /zástupca 

predsedu 

  

Zasadnutia ZRŠ šk. rok 2016/2017 

  

por.č. trieda meno a priezvisko 07.9. 23.11. 25.01. 26.04. 31.5. 

 

  

1 1.A 
Slávka Malychová 

/Ľ.Vyhnánková  X X X X 

  

  

2 1.B Lucia Cardozo X X X 

   

  

3 1.C Lenka Litváková X X X X 

  

  

4 1.D Miroslav Kvasnička X X X X 

   5 2.A Markéta Filagová/Ďurčeková X X X 

   

  

6 2.B Ľubica Kleinertová X X X X 

 

    

7 2.C Martina Langová X X X X 

  

  

8 2.D Imrich Hybký X X X 

    9 3.A Knapová / Vyhnánková X 

 

X X 

  

  

10 3.B Anna Durczoková X 

 

X X 

  

  

11 3.C Jana Štibrányová-tajomník X X X X 

  

  

12 3.D Martina Steinerová/Oleárová 

 

X 

 

X 

   13 4.A Mário Sedlačko-podpredseda X X 

 

X 

  

  

14 4.B Daniel Ferenci / Z. Blažeková X X X X 

  

  

15 4.C Denisa Pisarčíková/Chovanec X X X X 

  

  

16 4.D Viera Pilinská/Chlpáňová X X X X 

   17 5.A Danka Kubíková X X X X 

   18 5.B Dana Olvecká X X X 

   

  

19 5.C 
Andrej Marušinec / 

Eva Hajdúchová 

 

X 

     20 6.A Jana Krajčiová-podpredseda X X X X 

  

  

21 6.B 
Adriana Šidíková / 

Ľ. Vyhnánková  X X X X 

  

  

22 7.A Walter Hirschner-predseda X X X 
   

  

23 7.B Alena Lappyová/ N. Kuhnová X X 

 

X 

  

  

24 8.A Lucia Hanusová - hospodár X X 

 

X 

  

  

25 8.B Viera Plevová X X X X 

  

  

26 9.A Jana Filipová X X X X 

  

  

 

Zástupca šk.1.st. Mária DOLNÁKOVÁ X X X X 

  

  

 

Riaditeľka šk. Mgr. Tatiana KIZIVATOVÁ X X X X 

  

  

 

Člen rady školy Martin Chovanec X 

     

  

          

 
X účasť na zasadnutí 

       

  

absencia 

       

           

 

 

 

 



Rozpočet na šk. rok 2016/2017 
ZRŠ Plán 640 žiakov x 2 x 11,- € =  14.080,- €   /  evidovaných 650 žiakov 

plán čerpania .................................. plánovaný zostatok bude ............................ € 

Por. 

č. 

Výdavky Plán Poznámka 

1. Knihy pre najlepších žiakov 750,- 3 žiaci/trieda 

2. Zápis prvákov 80,-  

3.  Prezenty pre budúcich prvákov na zač. šk. roka 50,-  

4. Deň učiteľov 300,-  

5.  Príspevok na vzdelávanie učiteľov 3.000,-  

6. Modelové mesiace + projekty školy 500,-   

7. Výdavky spojené s registráciou ZR na 2% dane 70,-  

8.  Rozlúčkový darček so školou pre 9. ročníky 125,- 5,- €/žiak, 25 žiakov 

9.  Školské testy KOMPARO 900,-  

10. Príspevok na matematickú súťaž „Klokan“ 500,-  

11.  Drobné výdavky (tonery, farby do tlačiarní, farebný 

a kopírovací papier) 

2.105,-  

12. Učebné pomôcky do 7 predmetových komisií 5.000,-  

13.  Súťaže poriadané školou a olympiády 700,-  

    

    

 VÝDAVKY SPOLU 14.080,-  

 

FO (príspevky 10,- € za každého žiaka na celý školský rok) 600 x 10 € =  6000,- € 

Por. č. Výdavky Plán Poznámka 

1. Obnova zariadenia a spoločných priestorov školy 6.000,-  Podľa potrieb vedenia školy presné určenie bude dané na 

základe rozpisu riad. školy na najbližšom zasadaní RR  

 

2 % dane za rok 2014 (ku koncu decembra prišlo na účet .................................... EUR) 
Por. č. Výdavky Plán Poznámka 

1. Bude upresnené v máji 2017  Podľa potrieb vedenia  školy presné určenie bude dané na 

základe rozpisu riad. školy na najbližšom zasadaní RR a na 

dofinancovanie vybudovania areálu šk. záhrady s ihriskom pre 

výučbu 

         
 


